
Kandidatuoju į VU GMC Tarybą siekdama atstovauti jaunųjų mokslininkų interesus: 

1. Aiškaus karjeros kelio matymas. Vienas didžiausių jaunojo mokslininko iššūkių yra 
tapti nepriklausomu ir savarankiškai laimėti grantų finansavimą. Skatinčiau renginių 
organizavimą, per kuriuos jaunieji mokslinikai galėtų užmegzti kontaktus su kitų GMC 
skyrių darbuotojais, bei ieškočiau būdų rasti, kaip suteikti profesionalią projektinių 
paraiškų rengimo pagalbą. Tai didintų jaunųjų mokslininkų pasitikėjimą  savo jėgomis 
ir motyvuotų aktyviai tęsti mokslinę karjerą. 

2. Lankstus darbo grafikas. Būdama 3 vaikų mama ypač vertinu mūsų skyriuje 
sudaromas lanksčias darbo sąlygas. Siekčiau, kad viso GMC mastu būtų 
užtikrinamas lankstus darbo grafikas, kuris būtinas tiek mokslinio darbo ir šeimos 
įsipareigojimų derinimui, tiek emocinei sveikatai palaikyti, tiek ir GMC, kaip 
patrauklaus darbdavio, įvaizdžiui gerinimui. 

3. Minkštųjų (angl. soft) ir verslumo įgūdžių tobulinimas. Pastaruosius ketverius 
metus lygiagrečiai moksliniams tyrimams centre,  kūriau įmonę bei dirbau kituose 
startuoliuose. Ši patirtis leido įsivertinti šiuolaikinei darbo rinkai trūkstamų žinių ir 
kompetencijų  – finansų valdymo, gamybos procesų, kokybės vadybos sistemų, 
komunikacijos ir kt. poreikį. Dėčiau pastangas, kad tokie kursai būtų įtraukti tiek į 
GMC studijų programas, tiek organizuojami atskiri specializuoti mokymai 
darbuotojams. 

Biotechnologijos institute pastoviai dirbu nuo 2010 m., čia parengiau baigiamuosius 
Bioinžinerijos bakalauro, Biochemijos magistro ir Chemijos inžinerijos doktorantūros 
darbus. 2021 m. buvau įvertinta Unesco-L‘Oreal „Moterims moksle“ apdovanojimu. Ši 
patirtis labai padėjo išplėsti pažinčių ratą ir įgyti lyderystės bei komunikacijos įgūdžius. 
Būdama Tarybos nare aktyviai dalyvaučiau svarstant ir tvirtinant svarbiausius GMC 
klausimus. 
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